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Sent: Wed 9/30/2020 4:30:35 PM

Subject: RE: gewenste toelichting op mediaberichten luchtbrug Abu Dhabi

Received: Wed 9/30/2020 4:30:36 PM

@minvws.nl]

Prima, dank voorje bericht

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

Van:IEEE) BERET viv o>

Datum: woensdae 30 sep. 2020 5:17 PM

Aan: NESN)SEESic vvs.ol
Onderwerp: RE: gewenste toelichting op mediaberichten luchtbrug Abu Dhabi

Die IEEE
heeft richting deGGD Utrecht per mail al gereageerd.

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:IEEE)SEEScvs ol
Datum: dinsdag 29 sep. 2020 5:15 PM

Aan:IKE) <BCKETI iw >

Onderwerp: FW: gewenste toelichting op mediaberichten luchtbrug Abu Dhabi

Zie onderstaand bericht van |JIEENIN

Groet,

Van SEER essVerzonden: dinsdag 29 september 2020 17:09

Aan:ICE)CSET© invws.ni>
Onderwerp: RE: gewenste toelichting op mediaberichten luchtbrug Abu Dhabi

Dank voor je reactie.

Ik had van blijkbaar niet goede adres. Kun jij doorzetten svp?

Met vriendelijke groet,

GGD regio Utrecht

EE
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van:ICECE- is n>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:40

8.1

Onderwerp: RE: gewenste toelichting op mediaberichtenluchtbrug Abu Dhabi

Dank voorje mail.

Ik kan mij grotendeels vinden in onderstaande.

Met uitzondering van de passage: '. Jij hebt hem verzekerd dat deze aspecten nu ook meegenomen in het advies en

dat er op tijd contact met ons gelegd wordt.
*

Dit kwam wel langs in ons telefoon gesprek maar is niet door mij toegezegd en valt buiten mijn aandachtsgebied.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:21

Onderwerp: FW: gewensteiop mediaberichten lachtbrug Abu Dhabi

Graag deel ik ook onderstaand bericht met jullie, de mail die gisteren verstuurd is naar[IEEE

onze [EEN is gisteren door jou, op de hoogte gebracht dat:

a. RIVM heeft 17 monsters referentiemateriaal (‘panels” opgekweekt materiaal zonder genetisch herleidbaar

materiaal) als controle materiaal in Abu Dhabi aangeboden.
b. Saltro heeft 15 samples klinische monsters aan Abu Dhabi en het RIVM aangeleverd voor analyse en

vergelijking.

En dat jullie met juristen van VWS bezig zijn om deze casus breder uit te werken om daarmee de Minister zo goed

mogelijk te informeren en adviseren voor een juiste/goede keuze.

onzdEEheeft telefonisch zijn professionele zorg uitgesproken dat deze casus veel verder gaat dan alleen de AVG,

juridische aspecten en uitbreiding onderzoekscapaciteit en dat er veel bredere maatschappelijke en politiek-

bestuurlijke vraagstukken aan vast zitten, waarbij de publieke opinie natuurlijk enorm kritisch is m.b.t. een land

met mensenrechtenschendingen, milieuaspecten enz. En dat dit uiteindelijk kan neerslaan op een negatieve

beeldvorming van de hele corona-aanpak en de rol van de GGD’s daarin. Jij hebt hem verzekerd dat deze aspecten
nu ook meegenomen in het advies en dat er op tijd contact met ons gelegd wordt.

Wij blijven van mening dat de afwegingen in dit vraagstuk en de regie erop achterloopt bij de

feiten/gebeurtenissen/mediaberichten en zijn er niet gerust op.

Wij willen niet dat er testmateriaal uit het gebied van de GGDrU wordt gebruikt voor welk experiment dan ook,
zonder dat wij vooraf gekend zijn in doel/opdracht/verantwoordelijkheid en risico’s.
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Met vriendelijke groet,

GGD regio Utrecht

T 5.1.2e

M 5.1.28

GGD regio Utrecht e-mail disclaimer

fivol

Verzonden: maandag 28 september 2020 16:05

Dminvws.nl>; EEN esedru.nt;
Onderwerp: gewenste toelichting op mediaberichten luchtbrug Au Dhabi

Via de media vernamen wij afgelopen week dat er vergevorderde plannen zijn voor een COVD-19 labdiagnostiek-
luchtbrug naar Abu Dhabi, waar Saltro, één van de laboratoria waar wij in onze regio mee samenwerken, een

zusterlab heeft.

Onze inwoners lazen dit ook, hetgeen tot veel verontruste telefoontjes leidde, met vragen waar wij geen antwoord

op hadden en nog steeds niet hebben.

Wij legden daarom afgelopen weekend contact met VWS (jou en en RIVM en hebben daarbij ons ongenoegen

over de procesgang kenbaar gemaakt. Uiteraard delen wij uw zorgen mbt schaarste en hoge nood, maar er zijn nog

veel onbeantwoorde vragen over van toepassing zijnde wetgeving, privacyregels, kwaliteit en veiligheid sample-

handling, doorlooptijd, ketentests, milieu en mensenrechten in dit land.

Aangezien wij begrijpen dat dit proces hard gaat, ontvangen wij zo spoedig mogelijk:
1. Toelichting op context, afwegingen en stand van zaken, ervan uitgaande dat u ons of andere GGD-en formeel

de opdracht gaat geven hieraan mee te werken, wanneer dat aan de orde is;
2. De toezegging dat u de verantwoordelijkheid neemt voor dit besluit en communicatie-scripts ter beschikking

stelt voor het informeren van inwoners;
3. Opheldering over wat er nu precies is gebeurd met de samples die van een testlocatie van de GGDrU via het

RIVM zijn aangeboden voor onderzoek aan het zusterlaboratorium van Saltro in Abu Dabhi;
4. De verzekering dat er een Data Processing Impact Assessment (DPIA) is uitgevoerd voor deze verwerking van

testdata buiten het gebied van de Europees Economische Ruimte.

Hoogachtend,
Namens het directieteam GGDrU

Met vriendelijke groet,

GGD regio Utrecht

" ize
v IEEE
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